



### Protokoll 2022:03

**Plats**

P008, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

**Tid**

Klockan 17:00-18:22

**Närvarande:**

**Beslutande ledamöter**

Vendela Lindholm (via Zoom)	Ordförande
Kristina Martens	Vice ordförande
Maja Konforta	Sekreterare
Alexandra Schad	Pr- och informationsansvarig
Arwin Naderi (via Zoom)	Ordförande trivselutskottet
Hugo Härmark	Ordförande nätverksutskottet
Daniel Werner	Ordförande utbildningsutskottet

**Övriga (om närvarande)**

Alexandra Schad	Suppleant ledningsgruppen
Marius Lyckå	Medlem

**§ Ärende:**

**1. Mötets öppnande**

Mötet öppnas kl. 17:12.

**2. Mötets beslutsmässighet**

Mötet är beslutsmässigt.

**3. Adjungeringar**

Marius Lyckå adjungeras.

**4. Val av justerare**

Styrelsen beslutar

att utse Daniel Werner till justeringsperson jämte ordförande Vendela Lindholm.

**5. Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställs med ändringarna att punkt 15 "Val av övriga ledamöter" tas bort.



Därefter beslutar styrelsen

att godkänna dagordningen.

## 6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2022:02 förs till handlingarna.

## 7. Ordförande informerar

Vendela informerar att stormötet kommer hållas 10 maj, preliminärt kl. 17.00 samt att vakanta poster kommer börja annonseras ut i mitten av mars ungefär. Vendela hoppas få fram en valberedning tills dess och att tillsättandet av nya poster då kan gå via valberedningen. Sally Storm har anmält sitt intresse för att sitta i valberedningen.

Den 16 februari är det tänkt att all undervisning ska ske på campus igen och Vendela menar att det är ett bra tillfälle att hänga upp posters om LP eller annonsera om fika med LP.

Vendela har en idé om att skicka ut en enkät med syftet att samla in åsikter och se vad LP skulle kunna göra för att utveckla bl.a trivseln på programmet. Kicki föreslår en fråga om vad studenterna specifikt tycker att LP kan bidra med. Daniel föreslår en post på Facebook om att institutionen nu är öppen och att LP kommer börja dra igång med aktiviteter.

Angående arbetsgruppen kring LP-merch har Vendela fått in 2 intresseanmälningar som ett resultat av det mejl om merch-arbetsgruppen som skickades ut via Anita Lennerstedt. Alexandra anmäler sitt intresse att också vara med i arbetsgruppen.

## 8. Vice ordförande informerar

Kicki tänker ha fika med LP nästa fredag. Kicki har pratat med balkommittén om att sälja och dela ut medaljer från balen under fika med LP och undrar om styrelsen är okej med detta. Styrelsen tycker detta är en bra idé.

## 9. Psykologförbundets studentförening i Lund informerar

Ingen representant närvarar men Malva Bergvall har skickat ett meddelande till Vendela om att SPFS planerar att ha en praktik-dag den 22 februari via Zoom där studenter som tidigare haft praktik ska berätta om sina erfarenheter. SPFS planerar även en PTP-dag. Vidare har SPFS problem med rekrytering och tillsättning av poster.

## 10. Studentrepresentant i ledningsgruppen informerar

Erik Lundin har skrivit ett meddelande till Vendela. Psykologprogrammet kommer göra en stor utvärdering av utbildningen. Alexandra och Erik kommer göra en studentinläga.



## 11. Studentrepresentant i institutionsstyrelsen informerar

Ingen representant närvarar.

## 12. Ekonomiansvarig informerar

Vendela har inget att rapportera.

## 13. Rapport från utskotten

### a. Nätverksutskottet

Hugo har talat med Per Johnsson om att bjuda in Nina Hobert för en filmvisning av hennes film följt av en diskussion om filmen med Per som moderator. Hugo kommer fortsätta föra denna diskussion med Per för planering om upplägg. Christian Rück ska troligen också bjudas in.

### b. Trivselutskottet

Arwin informerar om att trivsel ska ha sitt första lunchmöte på torsdag nästa vecka. Arwin har haft kontakt med faddrarna som meddelar att anknytningen har gått bra.

Arwin har talat med Anita om PSP möter alumni. De behöver en del hjälpredor och Arwin har tänkt att trivselutskottets medlemmar ska hjälpa till med detta.

Vendela informerar om att det kommer vara en normal avslutningsceremoni i vår. Medlemmar i trivselutskottet brukar vara med och förbereda samt servera tilltugg under det mingel som hålls.

### c. Utbildningsutskottet

Daniel informerar om att utbildningsutskottet ska servera en "utbildande pyttipanna" onsdag nästa vecka. Daniel ska hålla en bokcirkel om Christian Rück's bok och har också pratat med Christian, som kan tänka sig komma hit och hålla en föreläsning för 7 500kr. Daniel vill förhandla ner detta pris. Vendela menar att Daniel ska kontakta Samhällsvetarkåren för att söka projektpengar för detta.

### d. Redaktionen

Alexandra har presenterat sig själv på instagram och la upp ett välkomst-inlägg till den nya terminen. Alexandra föreslår även en rensning av anslagstavlor i P-huset. Alexandra ska kolla med Anita eller Mattias Kvist vad det är för regler som gäller kring hur länge affischer får sitta uppe.

## 14. Val av styrelseledamöter

### a. Val av ordförande för jämlikhetsutskottet

Vendela har haft ett möte med Veronika Kathi som anmält sitt intresse för posten som ordförande för jämlikhetsutskottet.

Styrelsen beslutar

**att** adjungera Veronika Kathi som ordförande för jämlikhetsutskottet för perioden fram till nästa stormöte.

### b. Val av ekonomiansvarig

Marius presenterar sig själv och berättar om varför han är intresserad av posten.



Styrelsen beslutar

**att** adjungera Marius Lyckå som ekonomiansvarig för perioden fram till nästa stormöte.

### 15. Övriga ärenden

Kicki tar upp städningen av Skinners. Alexandra ska informera T2 om att det är deras ansvar att städa Skinners denna termin. Även T1 ska informeras om att det är deras ansvar att städa Skinners när de börjar T2.

Arwin pratade med Anita om karnevalen. Institutionen hade velat bjuda hit alumnerna under karnevalen och undrar om LP vill fixa någon typ av aktivitet för dem. Vendela inflikar att hon inte tycker det specifikt är LPs ansvarsområde. Styrelsen diskuterar detta men intresset från styrelsens sida är svalt.

### 16. Datum och fika-ansvar för nästa styrelsemöte

Datum för nästa möte bestäms preliminärt till torsdag 3 mars. Kicki är fika-ansvarig.

### 17. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 18:22.

---

Maja Konforta  
Sekreterare

---

Vendela Lindholm  
Ordförande

---

Daniel Werner  
Justerare